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Protokół Nr XVIII/2012 

R a d y  G m i n y 

 Sitno 

z dnia 16 lutego 2012 roku 
 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwał: 
- w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok, 

- w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/165/08 Rady Gminy w Sitnie z dnia 5 grudnia 2008 r. w sprawie 

utworzenia jednostki budżetowej pod nazwa „Ośrodek Promocji, Kultury i Sportu w Sitnie, 

- w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/152/08 Rady Gminy w Sitnie z dnia 14 listopada 2008 r. w sprawie 

powołania gminnej instytucji kultury pn. Gminna Biblioteka Publiczna w Sitnie,  

- w sprawie zmiany gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na rok 

2012, 

- w sprawie ew. uzupełnienia składów Komisji Stałych Rady Gminy oraz przedstawienia planów pracy na 

2012 r. 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 
 

1. Biłant Marek 

2. Gazda Antoni 

3. Juszczak Andrzej 

4. Kozak Leszek 

5. Mazurek Janusz 

6. Mazurek Jerzy 

7. Niedźwiedź Zygmunt 

8. Ostapińska Dorota 

9. Palikot Piotr 

10. Pawlicha Bogdan 

11. Stefańczuk Zbigniew 

12. Szajnoga Marek 

13. Tarkot Alina 

14. Tukiendorf Edward 

 

Radni nieobecni: 
 

1. Borowiec Andrzej 
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Ad. 1 

 

Otwarcie obrad sesji 
 

         Otwarcia obrad XVIII Sesji Rady Gminy w bieżącej kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf. 

Przewodniczący powitał Radnych, przedstawiciela Centrali Nasiennej Pana Gabriela 

Antoniewicza, kierowników jednostek: GBP Danutę Wrotniak, ZWiUTG Andrzeja 

Kicińskiego, GOPS Barbarę Tor, OPKiS Halinę Martyniuk, Panie z oświaty – 

przedstawicielki ze szkoły z Sitna, a także gości zaproszonych: Wójta Gminy Pana 

Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika Gminy Panią 

Jolantę Hryciuk, oraz wszystkich przybyłych. Obrady rozpoczęły się o godz. 10
00

  

i trwały do godz. 14
30

. 

 

Ad. 2 

 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 
 

Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad. 

Pan Przewodniczący zaproponował, aby na wstępie oddać głos Panu z Centrali 

Nasiennej, który przedstawi sprawy związane z nasiennictwem. 

Następnie zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś uwagi do porządku 

obrad sesji.  

Ponieważ uwag nie było Państwo Radni przyjęli proponowany porządek obrad 

jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził,                     

że w obradach uczestniczy 14 Radnych, co stanowi niezbędne quorum potrzebne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad. 3 

 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby w skład Komisji Uchwał                 

i Wniosków weszli nw. Radni: Zygmunt Niedźwiedź, Antoni Gazda i Mazurek 

Janusz. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani do jej 

składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 
 

Następnie Przewodniczący oddał głos Panu z Centrali Nasiennej, który 

przedstawił ofertę sprzedaży nasion. 
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Ad. 4 

 

Podjęcie uchwał 

 

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 14 Radnych. 

Pan Zygmunt Niedźwiedź odczytał kolejno projekty Uchwał celem ich podjęcia: 

 

1) Uchwała Nr XVIII/112/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 16 lutego 2012 r.  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok. 

 

Pani Skarbnik przedstawiła zmiany w uchwale budżetowej.  

Pan Sekretarz wyjaśnił, że zmiany geodezyjne w budżecie dotyczą podziału 

działki w Kornelówce na „punkt widokowy” (działka na Górze w Kornelówce – 

kwota około 2 tys. zł),  który ma być realizowany z programu PROW, następnie 

podział u Pani Danuty Flis i zakupu działki (OSP Rozdoły jest szacunek biegłego na 

około 5 tys. zł), kolejno Boży Dar „kliny” zakup działki na drogę od Pani Wieczorek 

w kwocie około 1,6 tys. zł i będzie niedługo akt notarialny.  

Kolejna sprawa to utrzymanie porządku w OPKiS i Bibliotece w Sitnie (po ¼ 

etatu), w związku z tym musimy zmienić statut jednej i drugiej jednostki, co będzie  

w kolejnych uchwałach. Zmiany w budżecie są także, związane z Centrum 

Teleinformatycznym w Cześnikach, bo tam też, jest przewidziana ta kwota 

przeznaczona na utrzymanie pracownika na ½ etatu. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 11 głosach za, 0 przeciw  

i 3 głosach wstrzymujących się. 

 

2) Uchwała Nr XVIII/113/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 16 lutego 2012 r.  

w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/165/08 Rady Gminy w Sitnie z dnia 5 

grudnia 2008 r. w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod nazwa „Ośrodek 

Promocji, Kultury i Sportu w Sitnie. 

 

Pan Wójt wyjaśnił, że chodzi tutaj o statut, który określa stan kadrowy. W tym 

stanie kadrowym mamy kierownika, ¾ księgowego i dwóch specjalistów  

w zakresie funkcjonowania. Odnośnie propozycji to chodzi tutaj o ½ etatu pracownik 

gospodarczy i ½ etatu opiekun świetlicy (Centrum teleinformatyczne w Cześnikach). 

Potrzeba ta wynika w związku z oddaniem do użytku nowego budynku, który ma aż 

trzy kondygnacje, dlatego też jest potrzeba zatrudnienia osoby do utrzymania go. 

Chcemy przerzucić osobę, która była zaangażowana w zakresie spraw związanych  

z dowożeniem, „…a w związku z tym myślimy, że wspólnymi siłami z oświatą  

w Sitnie jakoś sobie poradzimy i zorganizujemy kogoś do dowozu uczniów. Jeśli 

chodzi o opiekuna świetlicy w Cześnikach myślimy, żeby to była najlepiej osoba po 

studiach, znająca zagadnienie, z tamtego terenu i najlepiej bezrobotna”. 

Pan Pawlicha zapytał, ile jest podań do Cześnik. 
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Pan Wójt wyjaśnił, że chcemy to zrobić w formie naboru, podać do informacji 

publicznej. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że nie ma jeszcze żadnych podań, bo nie ma środków 

dopiero teraz, jeśli przegłosujemy uchwałę będzie można myśleć o podaniach. 

Pan Sekretarz powiedział, iż zastanawia się czy bliskość sklepu będzie dobrze 

służyć Centrum Teleinformatycznemu ze względu na alkohol. 

Pan Pawlicha powiedział, że nikt teraz nie przeniesie ani sklepu ani remizy. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 13 głosach za, 0 przeciw  

i 1 głosie wstrzymującym się. 

 

3) Uchwała Nr XVIII/114/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 16 lutego 2012r.  

w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/152/08 Rady Gminy w Sitnie z dnia 14 

listopada 2008 r. w sprawie powołania gminnej instytucji kultury pn. Gminna 

Biblioteka Publiczna w Sitnie. 

 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że chodzi tutaj o utrzymanie porządku w bibliotece. 

Jedna Pani z Urzędu Gminy będzie przesunięta do pracy na ½ etatu w OPKiS i ½ 

etatu w bibliotece. Jest to osoba, która wcześniej była opiekunką w gimbusie  

w szkole w Sitnie. Pan Sekretarz poinformował, że rozmawiał już z Dyrektorem 

Brykiem i opiekunkami zostaną najprawdopodobniej nauczycielki ze szkoły.  

W ramach tych zmian powstała propozycja, aby zatrudnić jeszcze jednego kierowcę 

busa na ½ etatu. Powstała również propozycja zakupienia w miarę nowego busa na 

25-27 miejsc w ramach  leasingu (środki w granicach 160 tys. zł). 

Pan Sekretarz przeprosił również nauczycieli za Pana Bochacza, któremu  

w pierwszy dzień po feriach zamarzło paliwo w gimbusie. Skutkiem tego było, 

opóźnienie w dowozie dzieci do szkół. 

Pan Pawlicha dodał, że najlepiej było by brać w leasing busa, który będzie miał 

nie więcej niż 3 lata. 

 

 W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

Uchwałę.  

 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

  

4) Uchwała Nr XVIII/115/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 16 lutego 2012 r.  

w sprawie zmiany gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych na rok 2012. 

 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że jest to uchwała, którą omawialiśmy na poprzedniej 

sesji tylko nie było głosowania. Pan Sekretarz dodał, że będzie inna forma 

wynagrodzenia nie będzie to już umowa zlecenie tylko forma listy uczestnictwa na 

spotkaniu.  
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W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 9 głosach za, 0 przeciw i 5 

głosach wstrzymujących się. 

 

Następnie Przewodniczący poinformował, że teraz przechodzimy do punktu  

w sprawie ew. uzupełnienia składów poszczególnych Komisji oraz przedstawienia 

planów pracy na rok 2012 i przedstawienie sprawozdań poszczególnych Komisji za 

rok 2011. 

Pan Przewodniczący, jako pierwszy przedstawił sprawozdanie z działalności 

Komisji Budżetowej i tak: 

Komisja spotkała się 31 marca 2011 r. Podczas spotkania były omawiane 

sprawy związane z opinią budżetową. Następne spotkanie miało miejsce 29 czerwca 

2011 r., które również dotyczyło opinii budżetowej. Kolejne spotkanie odbyło się 28 

września 2011 r. wspólnie z Komisją Oświaty. Na spotkaniu tym poruszono 

zagadnienia finansowe (brak pełnych środków na oświatę, remonty dróg).Omówiono 

także potrzeby związane z projektem budżetu, uzupełnienie taboru, jak również 

przyjęto realizację remontów dróg powiatowych na zasadzie porozumienia przy 

udziale środków Gminy w proporcji 50:50. 

24 listopada 2011 roku odbyło się wspólne spotkanie wszystkich Komisji 

Stałych, na którym poruszono zagadnienia dotyczące dodatkowych potrzeb do 

budżetu, a także potrzebę dofinasowania  MZK, jak również sprawy bieżących 

remontów. Kolejne spotkanie miało miejsce 15 grudnia 2011 roku wspólnie  

z Komisją Rewizyjną, na którym zapoznano się z bieżącymi zmianami w uchwale 

budżetowej.  

Następnie Pan Edward Tukiendorf przedstawił plan pracy Komisji Budżetowej 

na rok 2012 (zał. do protokołu kop.). 

 

Pan Jerzy Mazurek odczytał, sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej 

za rok 2011, jak również plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2012 r. (zał. do protokołu 

kop.).  

Kolejno Pan Biłant Przewodniczący Komisji Oświaty odczytał sprawozdanie  

z działalności Komisji za 2011 r., a także plan pracy Komisji na 2012 rok (zał. do 

protokołu kop.). 

Pan Sekretarz nawiązując, do sprawozdania Pana Biłanta wyjaśnił, że na 

dziecko w szkole w Kol. Sitno, Cześnikach, Horyszowie Polskim i Kornelówce 

wystarcza sama subwencja, czyli Gmina nie dokłada ani jednej złotówki, w tych 

szkołach. Pan Sekretarz stwierdził, dwie szkoły przyniosą zysk, co najmniej  

350 tys. zł.  

Pan Sekretarz powiedział, że nie wie jak będzie jeszcze wyglądała sprawa 

wydatków na oświatę, w 2012 r., ponieważ ogromne rachunki, są za energię i gaz. 

Wydatki natomiast na jednego ucznia w szkole publicznej to kwota 11tys. zł rocznie, 

a w drugiej 6 tys. zł, jest to różnica 5 tys. zł. Wydatki na oświatę będą zależały od 

subwencji. 

Pan Kozak zapytał, o ile została zwiększona subwencja. 
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Pan Sekretarz powiedział, że dopiero w marcu przyjdzie subwencja, jednak, 

jeśli będzie na poziome tego, co mamy, to będzie bardzo dobrze. Natomiast, jeśli 

przyjdzie tak jak w tamtym roku ponad 100 tys. zł mniej to trzeba będzie się 

zastanawiać skąd zabrać, żeby to pokryć. 

Pan Pawlicha zapytał, ile jest teraz subwencji na jedno dziecko. 

Pan Sekretarz powiedział, że ponad 7,5 tys. zł było w 2011 roku. W tym roku 

ma być troszkę więcej jednak jeszcze nie wiadomo ile. 

Pan Przewodniczący zauważył, że w niektórych szkołach jest to kwota 

przekraczająca dwukrotnie subwencję.  

Następnie Przewodniczący Rady z racji tego, że nie było uwag, co do 

sprawozdań i planów pracy na rok 2012 poszczególnych Komisji Stałych Rady 

Gminy, poddał je pod głosowanie. 

Sprawozdania i plany pracy na rok 2012 zostały przyjęte w głosowaniu 

jawnym przy 11 głosach za, 0 przeciw i 3 głosach wstrzymujących się. 

Po krótkiej przerwie Przewodniczący powrócił do punktu odnośnie 

ewentualnego uzupełnienia składów Komisji Stałych, pytając czy ktoś z Państwa 

Radnych ma chęć pracy, w którejś Komisji? 

Pan Sekretarz powiedział, że musimy się zmobilizować, ponieważ jest 

propozycja likwidacji ODR-u. W związku z tym trzeba byłoby wystosować pismo. 

Najlepsze byłoby z Komisji Rolnictwa, która jest w niepełnym składzie. Kolejno Pan 

Sekretarz poinformował, iż Agencja Nieruchomości Rolnej będzie dzieliła 

nieruchomości po byłym PGR: Miączyn, Ministrówka być może Horyszów. Dlatego 

też, trzeba by wystąpić z pismem do Agencji, żeby to dzielić na mniejsze działki, tak, 

aby rolnicy mogli powiększyć gospodarstwo. 

Nawiązując do powyższego Pan Sekretarz zaapelował do uzupełnienia składów 

Komisji szczególnie właśnie Komisji Rolnictwa. 

Pan Szajnoga zapytał, dlaczego nie pamiętamy, o niektórych na pierwszej sesji 

tylko dopiero przypominamy sobie po roku czasu np. o Komisji Rolnictwa. 

Pan Szajnoga powiedział: „…przyszliście na pierwszą sesję, wszystkich 

mieliście praktycznie w kieszeni, tylko oprócz Komisji Rolnictwa.” 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że nie miał żadnego kontaktu, ani nie dyskutował 

wcześniej, w tej sprawie, jeśli chodzi o składy Komisji. Kolejno poinformował, że 

dwa razy był wywoływany temat na sesji odnośnie uzupełnienia składów Komisji, 

teraz jest po raz trzeci. 

Pan Przewodniczący dodał, że tu nie chodzi już tylko o Komisję Rolnictwa, ale 

Komisja Budżetu, też nie jest w pełnym składzie, a wszyscy w jednej Komisji nie 

mogą być. W związku z tym, że niema dzisiaj Przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Pan Przewodniczący Rady zaproponował, aby uzupełnić Komisję Budżetową. 

Pan Szajnoga zapytał się, kto w ogóle wybrał tego Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej? 

Pan Przewodniczący powiedział, że Rada Go wybrała. 

Pan Pawlicha powiedział, że najpierw wybiera się skład Komisji, dopiero 

później ze składu Komisji wybiera się Przewodniczącego. 

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że kiedyś Rada wybierała. Tak było 

wybierane w poprzednich kadencjach i teraz też ta forma została zachowana. 
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Na tym punkt sesji zakończono. 

 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał pismo ze Szkoły Podstawowej  

w Sitnie do Rady Gminy z prośbą o otwarcie oddziału przedszkolnego dla dzieci 

trzyletnich i czteroletnich i otworzył dyskusję w tym temacie. 

Pan Małek Dyrektor Szkoły Podstawowej w Sitnie przedstawił, pokrótce jak 

miałoby to wyglądać. 

Pan Sekretarz powiedział, że trzeba będzie się zastanowić, jaka miałaby być to 

forma organizacyjna. Według niego najlepsze rozwiązanie byłoby takie jak w 

Jarosławcu, chodzi teraz o kwestię utrzymania kosztów. Dwóch nauczycieli 

dyplomowanych – 150 tys. zł, co najmniej i tyle będzie kosztowało 5-cio godzinne  

przedszkole. Chyba, że zatrudnimy nauczycieli stażystów to będzie połowę mniej. 

Pan Sekretarz poinformował, że roczne utrzymanie 18 przedszkolaków to koszt 

około 100 tys. zł przy przedszkolu 5-cio godz. 

Pan Małek zapytał, czy może wzywać rodziców zainteresowanych 

przedszkolem. 

Pan Wójt powiedział, że na dzień dzisiejszy nie możemy informować 

rodziców, kiedy jeszcze nie mamy zabezpieczonych środków. Najwcześniej będzie 

coś wiadomo bliżej czerwca. 

 Pan Małek wyjaśnił, że to i tak miałoby być od września. 

Pan Przewodniczący powiedział, że nie możemy podjąć żadnej wiążącej 

decyzji, gdyż nie mamy zabezpieczonych środków w budżecie. 

Pan Sekretarz dodał, że jeszcze jest czas i nad tym faktem zastanowimy się  

w miesiącu marcu-kwietniu, kiedy będzie już subwencja, będą organizowane arkusze 

organizacyjne szkół. 

Kolejno Pan Sekretarz wyjaśnił, że na przedszkolaka nie ma żadnej subwencji, 

wszystkie środki pochodzą ze środków własnych Gminy. 

 

  

Ad. 5 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno dr inż. Kajetan Protas. 

Porusza zagadnienia: 

1. Spotkania podsumowującego działalność Spółki Wodnej za rok 2011, 

2. Podsumowanie sprzedaży alkoholu przez sklepy w Gminie Sitno w roku 2011, 

3. Zakończenie budowy biblioteki w Sitnie i oddanie do użytku, 

4. Zakończenie inwestycji z gospodarki  wodno-ściekowej (wykonanie 185 

oczyszczalni przydomowych, wykonanie sieci wodociągowej i kanalizacyjnej na 

Osiedlu w Jarosławcu), 

5. Sprawy jednostek pożarniczych, 

6. Sprawy rolnicze ( ceny materiału siewnego), 
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7. Sprawy gospodarcze (rozbiórka pieca w Stanisławce, naprawa lokalnych awarii 

w Jarosławcu i Horyszowie Polskim, płukanie sieci sanitarnej, porządki na 

hydroforniach), 

8.  Sprawy planistyczne (zmiany w planie zagospodarowania przestrzennego), 

9. Wyposażenie biblioteki (regały, szafki, krzesła), 

10. Działalność gospodarcza (podziękowanie od wicepremiera Pana Pawlaka), 

11. Sprawy kulturalne (turniej tenisa stołowego, turniej piłki siatkowej, turniej 

koszykówki, turniej piłki nożnej), 

12. Sprawa dot. LODR – u (jego likwidacji).   

   

 

Ad. 6 

 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi 

 

Punkt został zrealizowany na bieżąco podczas sesji razem z punktem sprawy 

różne. 

 

Ad. 7 

 

Sprawy różne 

 

Pan Sekretarz nawiązując do wypowiedzi Pana Wójta dot. chęci likwidacji 

LODR-u przez Końskowolę powiedział, że musimy zbierać podpisy i wystosować 

pismo w tej sprawie po to, aby ratować ten Ośrodek. 

Następnie Pan Sekretarz poinformował, że jest organizowane 21 bm. spotkanie  

z osobami, które mają działki w rejonie od Sitna- Stabrów-Stara Wieś- Jarosławiec do 

Zakładu Rolnego w sprawie budowy kanalizacji i sieci wodociągowej. Która stworzy 

możliwość podłączenia Sitna, ODR-u, jak również w przyszłości Horyszowa, Czołek. 

Stara Wieś będzie miała możliwość podłączenia kanalizacji i wody na odcinku od 

Szkoły w Jarosławcu. Głównym zamierzeniem jest wpięcie szkoły w Jarosławcu. 

Jednak bez zgody mieszkańców tego nie zrobimy, zostało wysłanych około 50 

zawiadomień do osób, które muszą wyrazić zgodę. Jeśli chodzi o Jarosławiec  

i Jarosławiec Reformę, to Pan Sołtys wraz z nakazami roznosi informację i prosi  

o podpisy o wyrażeniu zgody na budowę kanalizacji i sieci wodociągowej  

w Jarosławcu wzdłuż głównej krajówki od szkoły w stronę Osiedla i za torem. 

Kolejno Pan Sekretarz poinformował, że ukazała się 14 lutego uchwała  

w Dzienniku Urzędowym w sprawie utworzenia sołectwa „Jarosławiec Dolny”, 

 a w związku z tym będzie się już można spotkać w sprawie opłat, budowy 

infrastruktury i wyborem rady sołeckiej. Jest przygotowany statut sołectwa dotyczący 

wszystkich miejscowości w gminie, również Jarosławca, który będzie umieszczony 

na BIP-ie. Zostanie on, również wywieszony w gablocie na Osiedlu w Jarosławcu, 

celem konsultacji i ewentualnych uwag do niego, które należy zgłaszać do Urzędu 

Gminy. 
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 Następnie Pan Sekretarz poinformował, o propozycji przeniesienia siłowni ze 

szkoły w Sitnie oraz zrobienia pomieszczenia do gry w tenisa stołowego w nowym 

budynku biblioteki w Sitnie, a w szkole to pomieszczenie po siłowni  ewentualnie 

udostępnić  na rehabilitację bądź też udostępnić dla klubu sportowego. 

 Pan Szajnoga zapytał, czy jest w ogóle koncepcja budowy kanalizacji  

w Jarosławcu od Szkoły w kierunku przejazdu kolejowego? 

 Pan Sekretarz wyjaśnił, że jest i była przecież pokazywana na spotkaniu.  Po 

uzgodnieniach z Generalną Dyrekcją Dróg i Autostrad ustalono, że wszystko ma być 

w granicach 15 m od krawędzi jezdni (wszystko idzie przez ogródki).  

Pan Sekretarz powiedział, że najważniejsze w tej chwili to, aby mieszkańcy 

wyrazili zgodę. 

Pan Szajnoga zapytał, co w przypadku, kiedy nie wszyscy mieszkańcy się 

zgodzą? 

Pan Sekretarz powiedział, że gdyby to był jeden mieszkaniec to można zrobić 

przewiert sterowany, natomiast w przypadku większej liczby mieszkańców niestety 

trzeba będzie zrezygnować z budowy. 

Pan Szajnoga zapytał się, jak Pan Sekretarz wyobraża sobie przeprowadzenie  

4 km rurociągu z Jarosławca do Sitna? 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że to są dwie różne sprawy, ponieważ na odcinku 

Jarosławiec-Sitno, jeżeli mieszkaniec się nie zgodzi to jesteśmy w stanie dogadać się 

z  Zarządem Dróg i zrobić to w pasie drogowym, z racji tego, iż są to drogi innej 

klasy. Jeśli chodzi o Jarosławiec przy szosie krajowej nie ma takiej możliwości. 

  Pan Szajnoga powrócił do sprawy ośrodka – LODR i powiedział, że uważa, że 

Radni nie mieliby chyba nic przeciwko temu, aby ten ośrodek pozostał w Sitnie. 

Trzeba zrobić listę z podpisami i napisać pismo w tej sprawie. 

Pan Sekretarz zaproponował, aby Radni to przegłosowali. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie propozycję Pana Szajnogi w sprawie 

utrzymania Ośrodka  i zbierania podpisów. 

 Propozycja Pana Szajnogi została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Następnie zabrał głos Pan Dyrektor Gimnazjum w Sitnie informując, że od 

ubiegłego sezonu klub sportowy „Orzeł” rozgrywa swoje mecze na boisku szkół  

w Sitnie. Jednak, żeby to było możliwe najpierw boisko musiałoby zostać 

przystosowane do wymogów rozgrywek ligi. Środki, jakie zostały wydane  na 

przystosowanie boiska to kwota ponad 22 tys. zł. Środki te na prośbę Pana Sekretarza 

zostały wydane z budżetu Gimnazjum, ponieważ Pan Sekretarz obiecał, iż zostaną 

one zwrócone szkole. Jednak do dnia dzisiejszego Szkoła tych pieniędzy nie dostała. 

Pan Bryk powiedział, iż ma nadzieję, że Pan Sekretarz słowa dotrzyma i te pieniądze 

będą zwrócone. Pan Bryk dodał, że niedługo znowu zacznie się nowy sezon i na 

pewno będą nowe zalecenia jednak ma nadzieję, iż tym razem nie pójdą na to 

pieniądze z budżetu Gimnazjum. Kolejno Pan Bryk poinformował, że jest potrzebna 

kosiarka do koszenia boiska, gdyż ta, którą miał klub „Orlik została przekazana przez 

były zarząd do Szkoły w Cześnikach.  
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Pan Pawlicha wyjaśnił, sprawę funkcjonowania klubu „Orzeł” oraz sprawę 

przekazania majątku klubu. 

Pan Wójt pokrótce omówił, jakie mamy bieżące wydatki. 

Pan Sekretarz zapytał, czy dalej kontynuujemy naukę pływania w szkołach. 

Zarówno Dyrektorzy jak i Radni przychylili się do dalszej kontynuacji nauki 

pływania. 

Pan Małek powiedział, że w klasie pierwszej było 100% zainteresowanie  

nauką pływania. 

Pan Juszczak zapytał, czy została wysłana decyzja w sprawie opłaty adiacenckiej 

w celu zaopiniowania. 

Pan Sekretarz powiedział, że jeszcze nie została wysłana. 

Kolejno Pan Juszczak zaproponował w imieniu Klubu Radnych, aby Rada się 

sama zebrała, w jakimś terminie celem porozmawiania i uzupełniania składów 

Komisji Stałych Rady Gminy. 

Pan Przewodniczący zaproponował, żeby spotkać się przed kolejną sesją  

i porozmawiać na ten temat. 

Pan Palikot zapytał, czy jest już coś wiadomo na temat działki Pana Dumy. 

Pan Sekretarz powiedział, że był, ale nikogo nie zastał. 

Następnie Pan Palikot poinformował, że chcą już na początku marca  robić 

remont remizy z funduszu sołeckiego, dlatego też jest prośba, aby Pan Wójt 

przyjechał. 

Pan Wójt powiedział, że przyjedzie razem z Panem Krzysztofem Siemkowiczem, 

teraz kwestia tylko wyboru wykonawcy. 

Pan Wójt powiedział, aby zaproponować wykonawcę remontu remizy, jednak 

musi być to wykonawca, który zrobi to dobrze od strony prawnej. Pan Wójt dodał, że 

potrzebne będą faktury w celu przedstawienia, a następnie rozliczenia.  

Pan Palikot, poprosił, aby gmina zwróciła się do Pana Tokarza i Pana Greli   

o uprzątnięcie terenu boiska, a następnie gmina zaorała na własny koszt, gdyż chcą 

by na wiosnę ktoś je przejął.  

Pan Wójt powiedział, że musi  być głos w postaci listy podpisów tak, aby było to 

spójne w zakresie zajmowanego stanowiska. 

Pan Palikot powiedział, że umowa byłemu dzierżawcy została wypowiedziana 

bezpodstawnie i to jest wina gminy, że zostało zaniedbane to pole. 

Pan Sekretarz poinformował, że w tym roku mieliśmy robić  remont łazienek  

w szkole w Cześnikach, przewidziana kwota w budżecie gminy to 23 tys. zł. Jednak 

po przeanalizowaniu zakresu robót oszacowano koszt remontu na kwotę około  

40 tys. zł, Pan Sekretarz zaproponował, żeby ewentualnie remont łazienek odłożyć na 

następny rok, a za te pieniądze w tym roku zrobić ewentualnie jakąś część parkingu. 

Pan Jerzy Mazurek powiedział, że skoro nie starcza na obydwie łazienki to 

zrobić, chociaż jedną. 

Pan Pawlicha powiedział, aby zrobić, chociaż jedną kondygnacje, przecież piony 

można u góry zaślepić. Pan Pawlicha dodał, aby robić inwestycje w takim czasie jak 

jest pogoda. 

Pani Ostapińska zapytała, czy istnieje jeszcze jakaś inna możliwość połączenia 

MZK, ponieważ młodzież dojeżdżająca do szkół ponadgimnazjalnych jest nadal 
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niezadowolona z połączenia. Trasa jest długa, dużo  młodzieży jeździ komunikacją 

prywatną Pana Torby jest to koszt zdecydowanie droższy. Pani Ostapińska zapytała 

czy nie dałoby się, aby Pan Torba obniżył trochę koszt biletów dla młodzieży.  

Pan Sekretarz powiedział, że porozmawia z Panem Torbą na ten temat. 

 

 

Ad. 8 

 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

 

        Protokół Nr XVII/2012 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie obrad 

sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy Państwo Radni zapoznali się  

z  Protokołami i czy są do nich uwagi. 

Ponieważ Państwo Radni wnieśli uwagi do protokołu przyjęcie protokołu 

odłożono na następną Sesję.  

 

Ad. 9 

 

Zamknięcie obrad sesji 

 

 

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował zaproszonym 

gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 
 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano.     PRZEWODNICZĄCY 
              RADY GMINY 

Protokołował:  Piotr Harczuk               Edward Tukiendorf 

 

 

 

 


